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P R O T O K Ó Ł  NR XIX/20 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 06 kwietnia 2020 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli goście /listy obecności stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XIX sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych o zalogowanie 

się do systemu do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem 

kworum oraz powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz Dobiegniewa, Panią Grażynę 

Gradowską, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji i wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następującego projektu uchwały  

w sprawie: 

 przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom 

będącym podatnikami podatku od nieruchomości na terenie Gminy Dobiegniew, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Omówienie założeń funkcjonowania projektowanej inwestycji „Budowa Elektrociepłowni  

na biogaz” ze szczególnym uwzględnieniem oddziaływania na środowisko. 
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4. Wnioski i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2020 rok.  

b) zmiany Uchwały Nr XVII/ 121/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 24 lutego 

2020r. w sprawie emisji obligacji. 

c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2020 roku. 

d) zmiany Uchwały Nr IX/62/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 maja 2019r.  

w sprawie zasad Budżetu Obywatelskiego w Dobiegniewie. 

e) zmiany Uchwały Nr I/6/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 21 listopada 2018 

roku. 

f) zmiany Uchwały nr XLIX/277/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 15 listopada 

2018 r. w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Dobiegniewie oraz nadania mu 

statutu. 

g) przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom 

będącym podatnikami podatku od nieruchomości na terenie Gminy Dobiegniew, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7. Komunikaty. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W punkcie 3. Porządku obrad przedstawiona została prezentacja „Zielona energia” w gminie, 

czyli elektrociepłownia na biogaz rolniczy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

oraz przeprowadzona została wideokonferencja z przedstawicielami Polskiej Grupy 

Biogazowej: Panem Janem Pajek – Wiceprezesem Zarządu oraz Panem Patrykiem Stasiakiem 

– Koordynatorem Projektu w sprawie omówienia założeń funkcjonowania projektowanej 

inwestycji „Budowa Elektrociepłowni na biogaz” ze szczególnym uwzględnieniem 

oddziaływania na środowisko.  

Po wideokonferencji radni zadawali pytania, na które przedstawiciele firmy udzielali 

bezpośrednio odpowiedzi. 
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Ad.4. Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz przedstawiła informacje o działaniach podjętych na 

terenie Gminy Dobiegniew w związku z pandemią koronawirusa COVID-19 oraz odczytała 

raporty Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego dotyczące bieżącej sytuacji związanej 

z pandemią i podejmowaniem działań ukierunkowanych na ograniczenie jej skutków na 

terenie Gminy Dobiegniew. 

Radny Andrzej Świątkowski zapytał odnośnie 40 osób przebywających na kwarantannie 

domowej, jak są monitorowani i przez kogo kontrolowani. 

Pani Burmistrz poinformowała, ze kwarantannę nakłada i sprawdza Sanepid oraz kontroluje 

raz na dobę Policja.  

  

Ad.5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że zmiana dotyczy m.in.  

po dochodach zmniejsza się 100.000zł - budżet obywatelski i wprowadza się po 

dochodach i wydatkach projekt związany z azbestem. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że z rezerwy przeznaczona została 

kwota 10.000zł dla Szpitala Powiatowego w Drezdenku na zakup środków 

potrzebnych w walce z koronawisrusem. Ponad to Pani Burmistrz poinformowała,  

że jest awaria kanalizacji na ul. Batorego, więc prośba jest taka, aby pieniądze  

z budżetu obywatelskiego przeniesione zostały na wydatki inwestycyjne,  

by uporządkować kwestię sieci kanalizacyjnej na ul. Batorego.       

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XIX/124/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

b) zmiany Uchwały Nr XVII/ 121/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 24 lutego 

2020r. w sprawie emisji obligacji. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że zmiana dotyczy zmiany 

technicznej – źle ponumerowanej serii obligacji oraz zapisów samej treści upoważnienia 

Burmistrza do emisji obligacji.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
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Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XIX/125/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2020 roku. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XIX/126/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

d) zmiany Uchwały Nr IX/62/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 maja 2019r.  

w sprawie zasad Budżetu Obywatelskiego w Dobiegniewie. 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że proponuje się ponownie 

wprowadzić jedną zmianę, która dotyczy harmonogramu ogłaszania budżetu 

obywatelskiego. Zapis brzmiał: „Harmonogram przebiegu procedur BOwD przygotowuje 

 i ogłasza Burmistrz Dobiegniewa do końca marca każdego roku.” Po głębokiej analizie 

możliwości dotrzymania terminu i trudniej sytuacji, jaka wszystkich dotknęła  

i jednocześnie chcąc nie ograniczać aktywności społecznej związanej ze składaniem 

wniosków do budżetu obywatelskiego z konsultacjami społecznymi, nie wszyscy 

obywatele mają możliwość czy umiejętności z tzw. pracą zdalną, zdalnym wnioskowaniem 

stąd propozycja wprowadzenia kolejnej zmiany: „Do końca sierpnia każdego roku 

Burmistrz Dobiegniewa przygotowuje i ogłasza Harmonogram przebiegu procedur BOwD 

na rok następny.”  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XIX/127/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

e) zmiany Uchwały Nr I/6/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 21 listopada 2018 

roku. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XIX/128/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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f) zmiany Uchwały nr XLIX/277/18 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 15 listopada 

2018 r. w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Dobiegniewie oraz nadania mu 

statutu. 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że do tej pory rodzice 

dzieci/opiekunowie dzieci uczęszczających do Żłobka w Dobiegniewie mieli możliwość 

odliczeń z opłaty za wyżywienie. W związku z zaistniałą sytuacją i faktem, że Żłobek 

Miejski nie funkcjonuje propozycja dodania zapisu: „Jeżeli placówka będzie zamknięta  

z przyczyn leżących po stronie prowadzącego Żłobek Miejski w Dobiegniewie  

lub z powodu siły wyższej rodzicom/opiekunom prawnym przysługuje zwrot opłat,  

o których mowa w §19, w wysokości proporcjonalnej do liczby dni zamknięcia placówki.” 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że formułując statut Żłobka Miejskiego 

odbyta została wizytacja w Żłobku w Witnicy, gdzie ustanowiona jest opłata stała za 

żłobek i również u nas wynosi 300zł/m-c. Z racji tego, że placówka jest zamknięta 

Przewodniczący Rady Rodziców Żłobka zwrócił się z prośbą o zwolnienie z opłaty stałej, 

stąd jest propozycja zmiany zapisu w tej uchwale.      

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XIX/129/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

g) przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom 

będącym podatnikami podatku od nieruchomości na terenie Gminy Dobiegniew, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że wszystkie załączniki odnośnie 

tarczy antykryzysowej są zamieszczane na stronie internetowej urzędu. Uwzględniając 

przedsiębiorców w Gminie Dobiegniew przedkłada się propozycję uchwały 

przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości. Pani Burmistrz 

poinformowała również, że istnieje również zapis w ustawie z dnia 31 marca 2020 r.  

o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw, tj. Art. 15p. 

Rada gminy może wprowadzić, w drodze uchwały, za część roku 2020, zwolnienia  
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z podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej, wskazanym grupom przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 – i taką możliwość 

też daje ustawa. Pani Burmistrz i Pan Skarbnik przeanalizowali sytuację finansową 

gminy. Jesteśmy samorządem skromnym i liczymy każdą złotówkę, więc na razie 

propozycja jest, aby przedłużyć termin płatności rat podatku od nieruchomości 

przedsiębiorcom będącym podatnikami podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Dobiegniew do końca września.  

 Paweł Łysiak radny – zapytał czy na przedłużenie terminu trzeba będzie złożyć 

wniosek czy będzie to automatycznie uwzględniane. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – trzeba złożyć wniosek.  

 Bartosz Jabłoński radny – zapytał czy wniosek może być złożony przez ePUAP. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – tak, również mailowo i jest zamontowana skrzynka 

przed urzędem  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XIX/130/20 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.6.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania - brak.  

 

Ad.7.  Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że Urząd Miejski i jednostki podległe 

pracują zdalnie. 

 Został rozstrzygnięty pierwszy przetarg na zagospodarowanie odpadów komunalnych. 

Została wybrana instalacja w Kunowicach, tj. 109 km od Starego Kurowa. Bardzo 

dobra cena na odpady zmieszane, atrakcyjniejsza niż proponuje firma Inneko.  

Dnia 9 kwietnia rozstrzygnięty zostanie przetarg na odbiór, zainteresowanie jest bardzo 

duże.  Przedsiębiorcy z Gminy Dobiegniew otrzymali informację, że działamy jeszcze 

na starych zasadach, tj. miesiąc kwiecień obsługuje nas firma Laguna a Dobiegniew 

nasza spółka. Przed świętami ukarze się Ziemia Dobiegniewska, w której jest krótka 

informacja z CZG SGO5, gdzie przedsiębiorcy będą mieli do wyboru 9 firm, z których 

usług mogą skorzystać.  
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 Jolanta Kadler radna – poinformowała, że w Gminnym Zespole Szkół uczeń został 

laureatem z geografii. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przypomniał o terminie składania oświadczeń 

majątkowych.  

Następnie Pani Burmistrz oraz Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie złożyli 

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

 

Ad.8. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XIX 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


